

Quick-start
guide

Logitech™
Speaker System Z520

S-00085

English

Thank you for purchasing the Speaker System Z520 from Logitech. Your Logitech speakers are easy to use, quick to install, and produce great sound. Learn more about Logitech products, or for more information about Logitech speakers, please visit www.logitech.com.

繁體中文

感謝您購買羅技音箱系統 Z520。您的羅技喇叭可快速安裝、簡單容易用且能產生絕佳的聲音。如需瞭解更多羅技產品，或羅技喇叭的相關資訊，請造訪 www.logitech.com。

简体中文

感谢您购买罗技音箱系统 Z520。罗技音箱安装快捷，使用方便，音质出众。如需了解有关罗技产品或有关罗技音箱的更多信息，请访问 www.logitech.com。

한국어

Logitech의 스피커 시스템 Z520을 구입해 주셔서 감사합니다.
Logitech 스피커는 사용법이 쉽고 설치가 간편하며 우수한 음질을 제공합니다. Logitech 제품이나 Logitech 스피커에 대한 자세한 내용은
www.logitech.com을 참조하십시오.

- Turn the speaker on by adjusting the volume/power control to the center position. Adjust your audio source with volume set at 80% or more.
- Click on sound icon in control panel/system preferences and set sound card as default.
- If one speaker doesn't produce sound, unplug your speakers and plug them in again.
- Make sure the left speaker is plugged into the right speaker.
- Make sure the speakers are plugged into an AC outlet and the power/volume knob is turned on and the volume is set at 50%.
- Try connecting the speakers to an alternative audio source - for example, a CD player, cassette tape deck, or radio.
- Sound from the speaker is muted whenever headphones are plugged in. Try removing them to restore sound to the speakers.
- Make sure the cable from the audio source to the main speaker is inserted all the way.

繁體中文

- 將音量/電源控制按鈕調整至中央位置，開啟喇叭電源。調整音源的音量至 80% 或以上。
- 按一下控制台系統欄內設定的音效圖示，將音效卡設為預設裝置。
- 如果其中一個喇叭沒有發出聲音，請拔出喇叭接頭然後重新插入。

- 確認左側喇叭的接頭已插入右側喇叭的插孔。
- 確認喇叭的插頭已經插上電源插座，且電源/音量旋鈕的電源已開啟並將音量設定於 50%。
- 嘗試將喇叭與其他音源連接，例如 CD 播放器、MP3 播放器或收音機。
- 當插上耳機時，喇叭會自動靜音。請嘗試將耳機接頭拔出，讓喇叭恢復發聲。
- 確認音源與主喇叭之間的線路已確實連接。

简体中文

- 将音量/电源控制键调到中心位置，开启音箱。调整音量/音量设置到 80% 或更大。
- 在控制面板/系统首选项中单击声音图标，并将声卡设置为默认。
- 如果其中一个音箱没有声音，请拔下音箱然后将音箱重新插入。
- 确保左音箱已与右音箱相连。
- 请确保音箱已插入 AC 电源插座，且电源/音量旋钮已处于开启状态，并且将音量设置到 50%。
- 尝试将音箱连接至其他音源，如 CD 播放器、盒式磁带录音座或收音机。
- 只要插入耳机，音箱将会被静音。请尝试取下耳机，恢复音箱的声音。
- 请确保从音源到主音箱的连接线已完全插入。

English

With a music file (or other audio) playing, use the speaker volume control to adjust the volume for your system.

繁體中文

播放音樂檔 (或其他音訊檔) 時，請使用喇叭的音量控制鈕來調整系統音量。

简体中文
播放音乐文件 (或其他音频), 请使用音箱的音量控制来调节系统的音量。

한국어
음악 파일이나 기타 오디오 파일을 들을 때 스피커 볼륨
컨트롤을 사용하여 시스템 볼륨을 조정합니다.

A diagram illustrating a speaker system setup. A black Logitech Z506 5.1 speaker system is connected to a black iPod. A callout bubble shows a musical note being emitted from the speaker.

한국어

- 볼륨/전원 컨트롤을 가운데 위치로 조절하여 스피커를 켭니다.
오디오 소스 볼륨을 80% 이상으로 맞춥니다.
- 제이판/시트콤 기본 설정에서 사운드 아이콘을 클릭한 후
스튜디오 카드를 기본 오디오 장치로 설정합니다.
- 한층 스피커에서만 소리가 나지 않을 경우 오디오 연결을
해제한 후 다시 연결합니다.
- 원측 스피커와 연결된 스피커가 제대로 연결되어 있는지
확인합니다.
- 스피커가 AC 전원에 연결되어 있고 전원/볼륨 조절 장치가
켜져있으며 볼륨이 50%로 설정되었는지 확인합니다.
- 스피커를 CD 플레이어나 카세트 데크 또는 라디오 등과
같은 다른 오디오 소스에 연결해 봅니다.
- 헤드폰을 연결하면 스피커는 자동으로 음소거됩니다.
스피커에서 소리가 나오도록 하려면 헤드폰을 뺍니다.
- 오디오 소스와 주 스피커를 연결하는 케이블이 제대로 꽂혀
있는지 확인합니다.

The image shows the top navigation bar of the Logitech support website. On the left is a circular logo with the text 'www' inside. To its right is the website address 'www.logitech.com/support' in a large, bold, black sans-serif font. Below the address, there are three columns of navigation links. The first column contains links in English: 'English', 'Troubleshooting', 'Downloads', 'Forums', 'Registration', and 'Warranty information'. The second column contains links in Chinese: '简体中文' (Simplified Chinese), '故障排除' (Troubleshooting), '下载' (Downloads), '论坛' (Forums), '注册' (Registration), and '质保信息' (Warranty information). The third column contains links in Korean: '한국어' (Korean), '문제 해결' (Problem Solving), '다운로드' (Downloads), '포럼' (Forums), '등록' (Registration), and '보증 정보' (Warranty Information). All links are in a black sans-serif font.

产品中带有有毒有害物质元素的含量是否含量
根据中国《电子信息产品污染控制管理办法》

附件 6

有害有毒有害物质元素

附件名称	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多环芳烃 (PAHs)	多氯联苯 (PCBs)
电缆 Cable	X	○	○	○	○	○
塑料附件 Plastics	X	○	○	○	○	○
印刷电路板 PCBs	X	○	○	○	○	○
木材附件 Wood parts	○	○	○	○	○	○
金属附件 Metallic elements	X	○	○	○	○	○

○ 表示没有有害物质元素或者有害物质元素均符合材料中的含量要求 SJ/T11363-2006 标准
X 表示有害物质元素含量超过标准中规定的一倍含量的含量超出 SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求。

备注中为“X”的附件部分都会符合 RoHS 标准

“X”表示有害物质元素含量超出 SJ/T11363-2006 标准中有害物质元素含量限制标准有害物质附件
X 表示有害物质元素含量超出 SJ/T11363-2006 标准中有害物质元素含量限制标准有害物质附件

注：环保供应商的参考数据为产品加工过程中产生的有害物质和有害附件